
		Mødetype:	Bestyrelsesmøde
Sted:	Gnaverhaven 1	Referent:	Finn Jørgensen
Deltagere:	Helle Toft Schou Finn Jørgensen Tommy Ritter Søren Nyvang Bolvig		

Fraværende:
Jesper Fohlmann
Thony Pedersen
Winnie Thorsen

Mødereferat**Dagsorden:** Ordinært bestyrelsesmøde

1	Ændringer til agenda
2	Godkendelse af referat fra sidst
3	Nyt fra formanden
4	Indkommende fra foreningens medlemmer
5	Regnskab
6	Vejvedligehold
7	Vildvoksen beplantning/sten/skraldespande m.m.
8	Plan for opfølgning på Niels mails omkring beskæring m.m.
9	Status på de enkelte opgaver
10	Deltagelse i udvalg
11	Generalforsamling
12	Agenda på næste møde
13	Eventuelt

Diskussion:

1. Ingen ændringer til agenda
2. Godkendt uden bemærkninger.
3. Nyt fra formanden
Søren har lavet et skriv vedr. affaldsafhentning som sendes ud på facebook og lægges hjemmesiden.
4. Input fra foreningens medlemmer
Der har været en forespørgsel på beskæring af træer på fællesstier da de skygger for sol.
Holdningen er at vi ikke fælder træer på fællesområder medmindre de fejler noget eller risikere at

vælde i storm, da dette vil afstedkomme ønske om fældning mange steder. Derudover er 2026 budgettet allerede disponeret. Træer på fællesområder må ikke fældes af grundejerne, dette arbejde bestilles af bestyrelsen hvis nødvendigt af blandt andet forsikringsmæssige årsager.

5. Regnskab

Regnskabet ser fint ud og der er ikke brugt ret mange penge. Der er et minimalt underskud år til dato, primært fordi vi ikke har opkrævet kontingent endnu. Opkrævningen sendes ud her til juli. Den store regnskabspost der er budgetteret mht. vedligeholdelse af veje forventes brugt i efteråret.

6. Vejvedligehold

Der arbejdes fortsat på en plan for vejvedligehold – Jesper er tovholder.

7. Vildvoksen beplantning/sten/skraldespande m.m.

Bestyrelsen har været på rundtur i området inden bestyrelsesmødet. Søren følger op på de steder hvor der stadig er mangler eller hvor nye problemer er tilgået. Mange har allerede reageret på den henvendelse der tidligere har været sendt ud, hvilket bestyrelsen er glade for.

Beskæringen på foreningens område er blevet forsinket og dermed ikke færdigt endnu, grundet sygdom hos leverandøren. Arbejdet forventes genoptaget snarest.

8. Status på de enkelte opgaver

Regnearket blev gennemgået og det blev besluttet at opgavefordelingen tages op på næste møde.

Finn har skrevet ud til flere af de nye grundejere, for at høre hvorvidt de har manglet noget info i forbindelse med at de har overtaget, så vi kan få opdateret hjemmeside mv. Det har ikke vist sig at være tilfældet, men flere har meldt tilbage at de er glade for velkomstbrev og adgang til facebookgruppen for Grundejerforeningen.

9. Deltagelse i udvalg

Søren deltager 8/6 på borgermødet omkring feriecenteret mv.

25/6 afholdes der et orienteringsmøde for grundejerforeningerne omkring status på afvandingsprojektet. Tommy forsøger om han kan deltage på foreningens vegne.

10. Generalforsamling

Ikke relevant for dette møde

11. Næste møde:

Den 01.08.2026 kl. 10. Søren kan ikke lægge hus til, da han er nødt til at deltage online, da han ikke er i området.

12. Forslag til næste mødes agenda

Vi venter med at fordele opgaver til mødet i August hvor flere kan deltage.

13. Eventuelt

Det giver udfordring med Gmail, når nye skal logges på pga. øget sikkerhed fra Google. Man skal befinde sig fysisk samme sted. Derfor skal vi undersøge at få en mere professional løsning. Gmail er primært til enkeltbruger-brug og hvis google mistænker at deres betingelser ikke overholdes, så risikere vi at kontoen lukkes uden varsel, hvilket ville betyde tab af vigtig data.

Vi retter i første omgang henvendelse til det firma vi har til at håndtere vores hjemmeside og spørger om de kan hjælpe med en løsning hvor vi har en fælles inbox, men med separate login. Gerne knyttet til vores domæne "Gnaverhaven.net".